
Varstvo okolja vsakdanja naloga

Še pred odhodom na počitnice smo imeli v naši
občini problemsko konferenco o varstvu okolja,
sedaj pa so na vrsti širše in bolj poglobljene
akcije, kar naj bi zagotovila tudi ustrezna komisi-
ja v naši komuni. Iniciativni odbor že imamo,
glede na njegovo sestavo pa na prve rezultate prav
gotovo ne bo treba dolgo čakati.

Skušali smo poiskati odgovor na vprašanje, kak-
šen vtis je moč ustvariti v posameznih krajevnih
skupnostih o varstvu okolja. Osem odgovorov,
čeprav različnih, pa je vsebovalo depstvo, da je
postalo povsod vsakdanja problematika širše te-
renske skupnosti.

KS Ajdovščina: Varstvo okolja
je v naši krajevni skupnosti žal
najbolj pereč problem, ki nas tare
krepkeje kot marsikatero drugo
krajevno skupnost. Zadostuje, da
le naštejemo individualna kurišča
velikih potrošnikov in ob tem po-
mislimo na promet, ki se vali skozi
center oziroma skozi našo krajev-
no skupnost. Temu primerna so
tudi naša prizadevanja, da bi ta
problem vsaj omilili. Korak naj-
prej, pa še kako velik, je to, da
bodo v Nebotičniku kmalu prešli
na toplovodno ogrevanje, sicer s
polovično kapaciteto, kar je vsee-
no izreden uspeh. Žal za celotno
ogrevanje s toplo vodo ni zadosti
sredstev.

KS Stari Vodmat: Že osem let
zapovrstjo organiziramo akcije či-
ščenja, ustanovili smo tudi ustrez-
no komisijo. Največja naloga, ki je
pred nami, je toplovodna napelia-
va za 400 stanovanjskih enot. Ce
nam bo to uspelo v srednjeročnem
obdobju, tako kot smo si začrtali,
bomo lahko zadovoljni, seveda ob
izvajanju vseh drugih akcij in na-
log.

KS Gradišče: V letošnjem letu
smo posvetili naiveč skrbi nadzo-

rovanju gradnje ter poteku trase
bodoče ljubljanske obvoznice.
Učenci skrbijo za okolje šole Maj-
de Vrhovnikove, krajani pa v so-
delovanju z mladino, komunal-
nim podjetjem in drugimi, orgaiii-
zirajo redne akcije čiščenja. Le-ta
imajo vedno dokaj ugoden odziv.
In ne nazadnje bo pionirski odred
osnovne šole prevzel nase skrb, za
tekoče urejanje in vzdrževanje
spomenikov ter obeležij NOB. Or-
ganizirali bomo tudi tekmovanje
med hišnimi sveti za lepše urejeno
okolico hiš.

KS Kolodvor: S pionorji smo se
dogovorili o rednem sodelovanju,
prav pred kratkim smo urejali
otroška igrišča, zlasti tistega ob
Resljevi. Sicer je tu tudi vsakda-
nja skrb za zelenice in borba proti
divjim odlagališčem smeti. Ne
spregledamo tudi vseh drugih na-
log in potreb, ki se pojavljajo spro-
ti in jih tako tudi rešujemo.

KS Prule: Pred kratkim smo po-
slali vsem hišnim svetom dopis o
akciji, v katero naj bi se vključili
vsi, njen namen pa bi bil urediti in
očistiti okolico. Pobuda za to je
prišla od krajanov, zato pričakuje-
mo, da bo tudi odziv precejšen. To

bo bolj široka in organizirana ak-
cija, nekateri hišni sveti pa so že
samoiniciativno urejali okolico
svojih hiš.

KS Tabor: Že tri leta imajo go-
jenci dijaškega doma v krajevni
skupnosti redne akcije čiščenja in
bo tako verjetno tudi letos. Bolj
poglobljene in organizirane pa so
akcije, s katerimi skušamo vzgaja-
ti naše občane in jim pokazati pro-
bleme onesnaževanja okolja. To je
namreč problem vseh nas in vsi
rnoramo prispevati k odpravlja-
nju. Letošnja akcija je tekmoval-
nega pomena, kjer tekmujemo za
lepži vrt ali balkon. Posebna ko-
misija bo ob koncu leta razglasila
zmagovalca, ocenjevanje pa pote-
ka skozi vse leto. Problem parkov-
nih površin pa bomo morali širše
zastaviti in tudi obravnavati.

KS Poljane: Ustanovili smo ko-
misijo, ki povezuje ne le varstvo
okolja,temveč tudi splošni zunanji
videz okoliša. Zato tudi priprav-
Ijamo več skupnih akcij, v katerih
naj bi našli svoje mesto prav vsi
krajani: od otrok v W Z do upoko-
jencev.

KS Stara Ljubljana: Kmalu bo-
mo imeli problemsko konferenco,
ki bo obravnavala tudi druga
vprašanja, na pomembnem mestu
pa bo varstvo okolja. Nimamo si-
cer posebne komisije za to proble-
matiko, vendar bi lahko rekli, da
vsi zaposleni v krajevni skupnosti
prostovoljno zasledujemo to pro-
blematiko in nanjo opozarjamo.
Dvakrat na leto imamo uspešne
akcije odvoza odpadnega materia-
la, pred dnevi smo končali drugo
letošnjo tovrstno akcijo. Več kot
za 50 velikih tovornjakov raznih
odpadkov se je nabralo, čeprav je
bila akcija prostovoljnega pome-
na. Trenutno pripravljamo okrož-
nico, v kateri bomo svetovali in
predlagali nekatere ukrepe glede
urejanja zunanjega videza naše
krajevne skupnosti.
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